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in de roos  
         Jaargang 02 

        februari 2016                                                

 

PvdA Nieuwsbrief  

Hierbij het februarinummer van de PvdA 

afdeling Bergen. Interessante informatie voor 

u over o.a.  Camperduin, de bibliotheekvoor-

ziening, duurzame donderdag, schone lucht, 

maar ook een visie op de wachtgeldregeling 

voor politici! 

Discussieert u graag mee. Reageer dan naar 

johanne.pvda@ziggo.nl. U krijgt altijd actie op 

uw reactie. Veel leesplezier! 

 

Inhoud 

- Analyse van het mandaat II 

Jan Pieter Stomps 
- Het speelschip bij de lagune in 

Camperduin en de Slag bij Camperduin 

door Jos Jansen 
- De bibliotheekvoorzieningen 

      door Karin Kindt kindt1947@gmail.com 
- Duurzame Donderdag 

door Sandra Doevendans, statenlid N-H 
- PvdA Hoogheemraadschap NK 

doorMarjan Leyen 
- Schone lucht petitie 

door Anne Knol 
- Schone lucht vervolg 

door Jaap Sterk  
- Kerncentrales in Doel 

      door Jaap Sterk 
- Geef uw mening en/of commentaar! 

door Haye van der Werf  
- Levendige discussie en visiewerk-  

groepen. 

 

Analyse van het mandaat II 

door Jan Pieter Stomps 
Heel fraai was deze keer de cartoon van Bas 

van der Schot: voor het parlementaire altaar  

 

 

 

staat een stevige heer, rechthoekige kaaklijn, 

stierennek, goed geknipt, met bril en in een net 

pak met rode stropdas. Hij heft twee vingers 

van z’n rechterhand omhoog en zegt: “totdat ik 

toe ben aan een nieuwe uitdaging, zweer ik 

trouw aan de grondwet.” Onder het cartoon  

staat met dikke zwarte letters 

‘flexvolksvertegenwoordiger.’ 

De cartoon neemt politici op de hak die 

voortijdig het ambt van volksvertegenwoor-

diger verlaten, niet omdat ze thuis voor de 

kinderen moeten zorgen of ongeneeslijk ziek 

zijn, maar om hun financiële toekomst veilig te 

stellen. En omdat het de laatste tijd opvallend 

veel voorkomt, worden er vraagtekens bij 

gezet; een cartoon zegt meer dan 1000 

woorden!                                                                                                 

Door de kiezer voor vier jaar aan het pluche 

toevertrouwd, om volk en vaderland te dienen, 

zou toch op z’n minst moeten word uitgediend!  

 
Maar nee, het 2de Kamerlidmaatschap wordt 

door een aantal leden misbruikt als opstap naar 

een lucratieve baan! Sterker nog, er zijn 

Kamerleden die een baan aanvaarden binnen de 

sector waarin ze als lid van de 2de Kamer actief 

waren. Het meest klassieke voorbeeld is Camiel 

Eurlings naar de KLM, maar ook Jack de Vries 

werd lobbyist voor de aanschaf van de JSF, 

terwijl hij daarvoor functioneerde als 

staatssecretaris van Defensie. Hoe werkt het 

nou?  

Welke kennis wordt opgedaan en meegenomen? 

En wordt het besluit om van baan te 

veranderen reeds genomen, als al eerder 
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bekend is waar de veilige toekomst ligt? 

Het is volstrekt onaanvaardbaar! De regels 

moeten aangescherpt worden, door bijvoor-

beeld een verbod om, na een politieke carrière, 

in dezelfde sector werkzaam te zijn. Op z’n 

minst door er een wachttijd aan te koppelen. 

Ook lokaal is deze kwestie blijvend actueel! 

Wethouders of raadsleden die tijdens of na 

hun lokale carrière als lobbyist optreden voor 

projectontwikkelaars, omdat ze het gemeente-

lijk circuit goed kennen, is net zo onaanvaard-

baar. Ik herinner me een situatie uit de jaren 

zeventig waarbij wethouder Wil Franck (VVD) 

als portefeuillehouder Financiën en Recreatie, 

tevens voorzitter was van de plaatselijke VVV 

(we vonden het toen wel op het randje, maar 

het ‘onaanvaardbaar’ werd niet uitgesproken 

toen extra subsidiëring werd toegekend, ach… 

die jaren zeventig!! 

Het was echter na mijn loopbaan als 

wethouder, halfweg de negentiger jaren, dat 

ik als raadslid werd gevraagd om directeur te                                                                         

worden van dezelfde VVV, een financieel 

aantrekkelijke bijverdienste, maar natuurlijk  

afgewezen vanwege de  belangenverstrenge-

ling. Het functioneert gewoon slecht wanneer 

zelfs maar de suggestie gewekt wordt dat jouw 

belang ergens een rol bij speelt.  

 

Anderzijds is het jammer om kennis en 

ervaring verloren te laten gaan, bij 

volksvertegenwoordigers die de energie nog 

hebben om zich bestuurlijk nuttig te maken. 

Een raadslid die na zijn actieve loopbaan 

voorzitter wordt van de plaatselijke 

Historische Vereniging, doet dat niet om z’n 

zakken te vullen. Zo iemand krijgt algemeen 

waardering. Het gaat om de belangenver-

strengeling! 

Het terechte probleem dat veel oud-politici 

niet snel werk vinden, dient mijns inziens voor 

het grootste deel opgelost te worden door een 

goede wachtgeldregeling. Die is de laatste 

jaren deels afgebouwd en dat is onterecht!  

 

 

Om excessen te voorkomen als boven vermeld, 

is een goede wachtgeldregeling de oplossing. 

Daar is deze regeling overigens ook voor 

bedoeld!                                                  

Vijftig procent van de ex-politici komt niet  

vlot aan de bak, is onlangs aangetoond, ondanks 

een sollicitatieplicht! Daar moet aandacht voor 

zijn. Politieke partijen kunnen daar meer aan 

doen; ook bij het selecteren van mensen. 

Baantjesjagers zijn toch snel herkenbaar? 

Maar als de idealisten zijn gevonden, dan dien 

je hen ook een behoorlijke wachtgeldregeling 

in het vooruitzicht te stellen.  

 

Het speelschip bij de lagune in Camperduin 

en de Slag bij Camperduin 

door Jos Jansen 
Tussen Camperduin en Petten is in de periode 

maart 2014 en maart 2015 maar liefst 35 

miljoen m3 zand opgespoten. Dit alles in het 

kader van het project Kust op Kracht.  

Hoofddoelstelling van het project was de 

veiligheid garanderen voor het achterland en 

dus voldoen aan de normen die de Deltawet 

voorschrijft. Daarnaast hebben 

Rijkswaterstaat en het Hoogheemraadschap in 

de aanbesteding voor het project  aangegeven 

een groot belang te hechten aan  de 

verbetering van de ruimtelijke kwaliteit. De 

combinatie van Oord-Boskalis heeft de 

aanbesteding gewonnen. 

Een van de aansprekende voorstellen was het 

maken van een lagune bij het strand van 

Camperduin. 

Hierdoor is een unieke plek aan het Noord- 

Hollandse strand ontstaan.  
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Bij de hecht samenwerkende ondernemers in 

Camperduin ontstond het idee om de lagune  

als ‘landmark’ voor Camperduin te versterken 

met een speelobject voor kinderen, welke het 

hele jaar door kinderen uitdaagt om te spelen 

en avonturen te bedenken. Al vrij snel kwam 

het idee op tafel om “iets” met de historie van 

de Prince George te doen. De Engelse kruiser 

die door het nieuwe duin en strand na haar 

zeegraf in 1922 ook haar zandgraf heeft 

gevonden. 1e wereldoorlog, staal, de historie 

van het schip. Al snel zagen de initiatiefnemers 

geen verbinding met een speelobject.  

 
Nieuw plan: een houten speelschip realiseren, 

waarbij expliciet de verbinding gelegd wordt 

met de Slag bij Camperduin. Een onbekende 

slag voor ons Nederlanders, nooit over gehoord 

in de geschiedenislessen. Maar ja, geschiedenis 

gaat meestal over wat we gewonnen hebben. De 

Britten weten er alles van. In Engeland is de 

‘Battle of Camperdown’  een heel memorabele  

slag.  Admiraal Duncan, bevelhebber van de 

Engelse vloot  werd na zijn historische 

overwinning verheven in de adelstand en mocht 

de titel dragen “ Lord of Camperdown.”  

Met het idee van een stoer groot houten  

speelschip,  dat de  kinderen uitdaagt om te 

spelen en tevens een historisch verhaal vertelt,  

hebben de ondernemers subsidie aangevraagd 

bij de provincie. Het project is ondergebracht 

in de stichting Camperduin aan Zee.(CaZ)   

De provincie heeft 50% van de kosten 

gesubsidieerd. De gemeente Bergen heeft 

subsidie toegezegd. De Lionsvereniging Schoorl 

heeft een bijdrage aangeboden. De onder-

nemers in Camperduin dragen bij aan het  

 

 

project. Er lopen nog enkele aanvragen 

waarmee het resterende deel moet worden 

afgedekt. 

De aanbesteding van het project is begin 

februari 2016 uitgezet bij 4 verschillende 

partijen. Het is de bedoeling om in oktober 

2016 het speelschip officieel te openen.  

 

Voor meer informatie:  Stichting CaZ, Joost 

Botman 0613542075 of Jos Jansen 

0653737539 

 

De bibliotheekvoorzieningen 

door Karin Kindt kindt1947@gmail.com 
Voor veel mensen is het vanzelfsprekend dat 

er in je dorp een bibliotheekvoorziening is en 

dat willen wij ook zo houden. 

De openbare bibliotheek is een begrip.  

Hoewel, het woord ‘openbaar’ is er al een  

tijdje af in publicaties.  De bibliotheek in de 

kern Bergen en de servicepunten in Schoorl en  

Egmond aan Zee  worden door ‘de Bibliotheek 

Kennemerwaard’ geleid en worden gesubsi- 

dieerd door de Gemeente Kennemerwaard.  

Zij doet dat voor 4 gemeentes, Alkmaar, 

Bergen, Castricum en Heerhugowaard. 

Voor elke gemeente kiest de bibliotheek een 

aantal doelstellingen uit het gemeentelijk 

beleid waaraan ze een bijdrage kunnen leveren. 

Zo draagt de bibliotheek bij om inwoners 

zoveel mogelijk de kans te geven deel uit te 

kunnen maken van de maatschappij. Daartoe 

worden cursussen aangeboden over het gebruik 

van internet, o.a. over het omgaan met een 

tablet en hoe te werken met de elektronische 

overheid, belastingen, zorgverzekeringen en 

gemeentelijke websites. Er komt geen boek aan 

te pas! 

Voor de bestrijding van laaggeletterdheid en 

het voorkomen van taalachterstanden, hebben 

de betreffende boeken gelukkig wel een 

speciaal teken achterop. Voor meer 

persoonlijke aandacht is er ‘een Taalhuis’, waar  

men kan oefenen met een taalvrijwilliger. 

mailto:kindt1947@gmail.com
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Dat hoeft allemaal niet meer zo vaak vanuit 

een fysiek gebouw, maar de bibliotheek vindt 

dat ze wel op veel plaatsen zichtbaar moet 

zijn. De cursus ‘omgaan met een tablet’ was 

bijvoorbeeld in de Marke. 

Een centrumvestiging moet blijven vindt de 

bibliotheek. De bibliotheek heeft gekozen voor 

kleinere vestigingen, ontmoetingsplekken in 

multifunctionele accommodaties. Zoals die in “ 

De Blinkerd “ en de Prins Hendrik Stichting. 

Daar is een leestafel met diverse tijdschriften 

en kunnen boeken geleend worden of via de 

computer aangevraagde boeken, dvd’s ed. 

opgehaald worden. De aanwezige bibliotheek-

kracht helpt met het beantwoorden van vragen 

en het reserveren van boeken. 

Ter compensatie van het feit dat de kinderen 

in de basisschoolleeftijd geen boek meer 

kunnen lenen in de bibliotheek zijn er op de 

basisscholen in de Egmonden uitgebreide 

schoolbibliotheken waar zeer regelmatig een  

bibliotheekmedewerker met de 

kinderenboeken uitzoekt en bespreekt .De  

leerkrachten krijgen informatie en zijn daar 

heel blij mee. 

Dat ik aandacht heb gevraagd voor de 

bibliotheek in onze gemeente, komt door het 

feit dat er veel mensen zijn, die vinden dat er 

teveel geld gaat naar de bibliotheek.  

Men is van mening dat de centrumfunctie van 

de bibliotheek Bergen weg zou moeten en ook 

een servicepunt zou moeten worden. Dat kan 

natuurlijk niet, dan zouden de andere 

gemeentes die functie voor de gemeente 

Bergen moeten betalen en dat is het begin van 

het einde.  Natuurlijk zou ik het ook liever 

hebben gehad dat de grote bibliotheek bij mij 

om de hoek zou zijn, maar ja. 

 

 

 

De PvdA zal zich sterk blijven maken voor het 

handhaven van een centrumbibliotheek in de 

gemeente! Wel graag met heel veel boeken 

want daar gaat het toch ook om! 

 

Duurzame Donderdag 

door Sandra Doevendans, statenlid N-H 
Onze fractie in de Provinciale Staten heeft 

onlangs ‘Duurzame Donderdag’ gelanceerd. Wij 

zullen we u inspireren op het gebied van 

duurzaamheid. Eenmaal per maand zullen we 

iemand aan het woord laten om te vertellen wat 

hij of zij van duurzaamheid vindt. 

Leren over duurzaamheid 
Sinds mei vorig jaar ben ik portefeuillehouder 

voor de fractie op het thema duurzaamheid. Ik 

leer elke dag bij over duurzaamheid wat iets 

heel anders lijkt dan de inclusieve samenleving 

waar ik me normaal gesproken mee bezig  

houd. Toch heb ik in deze korte tijd al geleerd  

dat duurzaamheid juist heel belangrijk is voor 

de inclusieve samenleving. Het opwarmen van 

de aarde zorgt immers ook voor klimaatvluch-

telingen.   

‘Een dagje minder vlees of vis eten helpt al’.  

 

Gas door koeien 
Laatst heb ik de documentaire ‘Cowspiracy’ 

gekeken. Wat een shock was dat. Vroeger 

hoorde ik wel dat koeien veel gassen 

verspreiden, maar deze documentaire laat het 

erg goed en duidelijk zien. Ik wil natuurlijk 

geen spoiler geven, dus ik zal niets verklappen,  

behalve dat het erg interessant is om eens 

naar te kijken. Fris en ontwapenend gemaakt. 

Voor een voorproefje kun je hier de trailer 

bekijken: http://tinyurl.com/me43z6n 

 

Zelf iets doen! 

Nu is het natuurlijk niet zo dat alle problemen 

op het gebied van milieu en duurzaamheid zo 

groot zijn dat we zelf niets meer kunnen doen. 

Uiteraard kunnen wij zelf ook iets doen. Een 

dagje minder vlees en vis eten, spaarzamer  

http://tinyurl.com/me43z6n
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omgaan met het water zoals bij het douchen, 

maar ook nadenken over hoe je energie kunt 

besparen. Los van het idealistische idee levert 

het namelijk ook pegels op. Zelf haal ik altijd al 

mijn stekkers uit het stopcontact behalve  

die van de koelkast en de vriezer. Dit scheelt 

mij toch euro’s aan het einde van het jaar.  

Ik geloof namelijk dat we juist voor duurzaam-

heid voor iedereen moeten gaan. Ook voor de 

mensen met een kleine portemonnee. Juist 

omdat het iets kan opleveren. 

Gedragsverandering komt vaak door er eerst 

een positieve ervaring mee te hebben. Hoe 

beter dan als je het in je portemonnee voelt?  

 

 
Zelf tips? 

Ik nodig iedereen van harte uit om een 

bijdrage te leveren aan onze duurzame  

donderdag. Wilt u een duurzame tip geven  

of wilt u iets anders delen op het  

gebied van duurzaamheid? Mail ons dan via: 

PvdA@noord-holland.nl 

 

PvdA Hoogheemraadschap  

Noord Kennemerland  (TTIP en ISDS??) 

door Marjan Leyen 
De PvdA fractie heeft in de 

bestuursvergadering van februari een motie 

ingediend over het TTIP en ISDS*.  Dit 

gebeurde in navolging van onze buren, 

Waterschap Amstel, Gooi en Vecht. De motie 

geeft uiting aan de zorgen die wij hebben over 

de gevolgen van deze vrijhandelsovereenkomst 

(in wording) tussen de EU en VS (TTIP) en de 

clausule die daarin wordt opgenomen waarmee 

bedrijven de overheid kunnen aanklagen buiten 

het eigen rechtssysteem om (ISDS). 

Ingewikkelde materie. Kort gezegd zijn wij van 

mening dat een aantal zaken beter of anders 

geregeld moet worden binnen TTIP. Publieke  

 

 

diensten (zoals waterzuivering en 

drinkwatervoorziening) moeten er buiten 

gehouden worden; deze zouden in private 

handen kunnen komen. Daarnaast vormt ISDS 

een bedreiging voor onze democratische 

bevoegdheden: bedrijven kunnen claims 

indienen tegen de overheid die bijvoorbeeld 

normen aanscherpt tav milieu of waterveilig-

heid. De motie roept het dagelijks bestuur op 

om actief onze zorgen uit te dragen in de 

richting van de Unie van Waterschappen en de 

Minister. Mede ingediend door o.a. Water 

Natuurlijk en de Algemene Water-schapspartij 

is onze motie unaniem aangenomen.  

TTIP: Transatlantic Trade and Investment 
Partnerschip 
ISDS: Investor-State Dispute Settlement 

 

 
Schone lucht 
door Anne Knol 
Bewoners uit heel Nederland kwamen 

donderdag 11 februari naar Den Haag om maar 

liefst 81.227 handtekeningen te overhandigen 

aan de Tweede Kamer. Ook de PvdA afdeling 

Bergen was aanwezig! Zij namen glazen potten 

met vervuilde lucht mee uit hun eigen straat en 

vroegen de Kamer om snel maatregelen te 

nemen voor gezonde lucht. 

De overhandiging vond plaats voorafgaand aan 

het Algemeen Overleg over de leefomgeving 

van de commissie voor Infrastructuur en 

Milieu. Tijdens de aanbieding riepen we de 

Kamer op een ambitieus actieplan op te stellen 

voor gezonde lucht. Sharon Dijksma, de 

staatssecretaris van Infrastructuur en Milieu 

heeft toegezegd onze aanbevelingen te 

onderzoeken op haalbaarheid en neemt die 

aanbevelingen vervolgens mee in haar 

luchtbeleidsplannen. Daarnaast vindt zij ook 

dat de advieswaarden van de Wereldgezond- 

mailto:PvdA@noord-holland.nl
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heidsorganisatie het uitgangspunt moet worden 

van het luchtkwaliteitsbeleid. Precies wat wij 

in onze oproep aan de Kamer hadden gevraagd! 

 

Hebt u ook meegedaan aan het steunen van 

deze petitie? Hiervoor dan onze dank! 

Namens de PvdA afdeling Bergen en Anne Knol, 

Campagneleider Verkeer Milieudefensie. 

 

 
Anne Knol 

 

Schone lucht, vervolg door Jaap Sterk 
81.227 lijken veel handtekeningen, maar het is 

slechts 0,25 procent van de Nederlandse 

bevolking die zich bewust met de problematiek 

van de luchtvervuiling bezig houdt. Persoonlijk 

heb ik een fles schone lucht uit Bergen mee 

genomen, maar je zult maar naast een grote 

weg wonen waar eerst 100 km gereden mocht 

worden en nu 130. 

Dat geeft 20 procent meer fijn stof en 

wanneer je vanuit Bergen naar Groningen, 

Maastricht of Vlissingen met de auto gaat ben 

je misschien 10 minuten eerder op visite.  

Laten we onze coalitiegenoot de VVD vragen of 

het iets minder kan en tevens de brommers 

met hun tweetakt motor verbieden, want die 

vervuilen de binnenstad wel heel erg. 
  

Kerncentrales in Doel 

door Jaap Sterk 
Maandag 19 januari was ik in Bergen op Zoom 

op een avond over de kerncentrales in Doel, 

mede omdat onze minister Schultz en haar 

Belgische collega Jambol de volgende dag de 

centrales in Doel zouden inspecteren. De avond 

was georganiseerd door Nederlandse en  

 

 

 

Belgische  milieufederaties en Wise (zie onder 

info@ wisenederland.nl). 

Wat we daar te horen kregen, en eigenlijk wel 

wisten, was niet misselijk. Wanneer een 

centrale in Doel het begeeft moeten direct  

9 miljoen mensen evacueren en bij Borssele  

4,5 miljoen. 

Gek, dat wij zeuren over 90.000 vluchtelingen, 

zouden Duitsland en Frankrijk meteen hun 

grenzen sluiten? Met die klap in Doel zijn 

Antwerpen en de Schelde voor jaren buiten 

bedrijf en failliet.  

Ondertussen regelt de Belgische regering dat 

de bewoners in de omgeving jodiumpillen in  

huis hebben die je moet innemen bij zo’n 

ongeval. Wanneer jouw schildklier vol met 

jodium zit, blijft deze functioneren wanneer  

je de pillen 8 UUR VAN TE VOREN hebt 

ingenomen. Overigens is dat niet de enige 

straling waar je niet vrolijk van wordt.  

Jodiumtabletten geven géén bescherming 

tegen andere radioactieve stoffen die bij een 

ongeluk in een kerncentrale vrijkomen. Eén van 

die stoffen is Plutonium-239 die zich 

concentreert in de geslachtsklieren. 

Op de avond in Bergen op Zoom waren ruim 150 

belangstellenden uit Bergen op Zoom,  want hun 

gemeente ligt slechts 20 km van Doel af. 

De volgende dag zijn we met Wise naar Doel 

gereden om bij de poort onze kennis te delen 

met tal van journalisten. Peer de Rijk, 

directeur van Wise, zijn mond stond niet stil, 

en daar was terdege belangstelling voor. 

 
 

Mijn conclusie is eigenlijk, dat we struisvogels 

zijn, onze hoofden graag in het zand steken en  

 

http://milieudefensie.us4.list-manage.com/track/click?u=029ae80007360f94e5d662586&id=b1100364f7&e=8a18df7fbf
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alle treurigheid aan de politiek overlaten,  

maar zo werkt dat niet bij mij, 

Ik ben nu zo ontzettend stijf dat ik mijn  

stijve kop niet in het zand kan krijgen! 

  

Geef uw mening en/of commentaar! 

heerwerf@gmail.com 

Haye van der Werf 
webmaster PvdA Bergen 
Doet u mee? 

Geef uw mening en commentaar op de lokale, 

landelijke en wereldpolitiek op de website! 
Elke zinnige of zelfs onzinnige maar 

beschaafde bijdrage wordt geplaatst en wie  

weet krijgt u weerwoord of juist 

medestanders. 

Een respectabele partij als de PvdA - met een 

wethouder! - doet mee in het publieke debat en  

de leden zijn dan de gangmakers! 

Stuur uw bijdrage naar heerwerf@gmail.com  

en beleef na plaatsing uw eigen 'fifteen 

minutes of fame'! 

 

Levendige discussies! 

 

Interesse in (brede) fractiebijeenkomsten  
en/of visiewerkgroepen? 

Wilt u een brede fractiebijeenkomst bijwonen 

en /of aan een van de visiewerkgroepen deel- 

nemen? Dat kan, vrije toegang en het verplicht 

u tot niets!  

De brede fractiebijeenkomsten worden 

gehouden in de Beeck in de kern Bergen en zijn 

verschoven van de vrijdagochtend naar een 

aantal maandagavonden vanaf 20.00 uur: 

22 febr. – 14 maart – 18 april – 23 mei – 20 juni 

 

De wekelijkse fractiebijeenkomsten zijn op  

maandagavond vanaf 20.00 uur in de Jan 

Ligthartstraat. 

 

De visiewerkgroepen 

Volkshuisvesting  Haye van der Werf 

Schoorl Klopt  André van der Leij 

 

 

Sociaal Beleid  Johanne Hendriks 

    Karin Kindt 

 

Voor de visiewerkgroepen kunt u zich opgeven 

bij de redactie johanne.pvda@ziggo.nl 

 

                    Samen bouwen 

      aan een stevig PvdA fundament 
 

Hebt u vragen / opmerkingen stuur uw bericht 

naar johanne.pvda@ziggo.nl  

of bel 06-51980614 

 

Wilt u meer weten over de PvdA afdeling 

Bergen? Kijk op www.bergen.pvda.nl. 

Meer weten over de besluitvorming binnen de 

gemeente Bergen? 

Kijk op www.raadbergen.nh.nl  

 

Bent u geen lid van de PvdA en leest u deze 

Nieuwsbrief toch? U kunt zich aanmelden voor 

deze Nieuwsbrief bij johanne.pvda@ziggo.nl. 

 

 

 

 

be our guest 
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